

CHTC-JAS 有机产品认证收费标准(2020) CHTC-JAS Organic Certification Fee Schedule (2020)

| 项目 Item | 費用 | 说明 Note |
|---|------------------------------|---|
| 申请费 | 2000 元/基準 | 申请文件审查、评估 |
| Application fee <mark>書類審査料</mark> | | Document review and evaluation |
| 注册费 | 3000 元/基準 | 记录保存及相关行政事项 |
| Administration fee <mark>登録及び報告</mark> | | Record keeping and related administrative matters |
| 检查费 Inspection fee <mark>実地検査費</mark> | 国内 3000 元/人日 海外 5000 元/人日 | 审查,现场检查(年度现场检查,非例行,针对检出农 残的调查等检查情况),检查报告 Review, on-site inspection (annual audit, additional audit |
| | | and investigation of residue case), inspection report (認証検査、年次調査、臨時検査、年次調査の非通知 検査) |
| 旅行费用 | 国内 1000/人日 | 若路程时间大于等于1天,则收取旅行费用。 |
| Travelling fee <mark>移動費</mark> | 国际 3000/人日 | It is charged when travelling time is at least 1 day. 交通(机票/火车票/当地交通)、住宿、膳食按实际发生 |
| | | 由认证委托方承担。 Fees for transportation (air/train/bus tickets), and |
| | | accommodation are born by the operator. |
| 年金 | 5000 | 包含标志使用费 |
| Annual fee | | Including labelling usage fee |
| <mark>維持管理費</mark> | | |
| 审定费 | 5000 | 认证材料审定 |
| Review fee <mark>判定費</mark> | | Certification review |
| 销售证 | 200 | |
| TC/COI | | |
| TC 発行費 | | |
| 培训费 Training | 3000 | 根据 JAS 标准要求,第一年申请或达规判定、生产管理 者换人时必须进行培训。 |
| 講習費 | | JAS training is mandatory in the first year only, or if personnel change. |
| 加急费 FastTrack | 5000/项目 | |

备注 Note:

认证费及再认证费用包括申请费、注册费、检查费、旅行费用、年金和审定费。

非例行检查费包括资料审查费、实地检查费、交通费、审定费

如果是不通知检查,则适用于再认证费。但是,如果一次不能确认所有确认事项,需要追加检查,则适用于临时检查手续费。

1. 若客户在 CHTC 获得认证,或同时申请中国有机, JAS 或 CHTC-EU 有机认证时,根据企业实际 情况重新核算认证费用,可给予一定折扣。



If the operator has already been certified through CHTC whether in organic or other certification scheme, or the operator applies for China organic, JAS or CHTC-EU organic at the same time, the certification fee will be calculated with certain discount at applicable.

2. 若申请认证产品数量较多,或加工流程较复杂,认证费用会适当增加。

When the products number is large, or the processing activity is complex, the certification fee might increase at applicable.

3. 若客户在现场检查前提出不继续认证,可退 **50%**的认证费用。若客户在现场检查后提出不继续认证的申请,则认证费用不退。

If the application is withdrawn before an inspector has been assigned, one half of certification fee may be credited. If withdrawn after inspection has been taken, certification fees are nonrefundable.